
Referat styremøte Friskis&Svettis Molde 

Tilstede:  
Sissel Ljosdal 
Olav Nerland 
Hege Mjelva Bugge  
Bente Iversen Foseide  
Siri Havnes  
Anne Marit Nygaard  
Einar Ove Bergseth 
Randi Myhre  
Berit Svendsvik 
 
Tid  Tirsdag 27.april kl 19.00-20.15 
Sted   Teams 
 
Dagsorden 
 
Sak 13/21 Konstituering av styret 
Styret konstitueres og ansvarsoppgaver gås igjennom. Vi ser på nåværende 
oppgaver, og setter opp oversikt over den enkeltes oppgaver (Styret 2021-2022 
Ansvarsfordeling.doc). Gjennomgang av årshjulet for 2021/22. 
Linn Christin fortsetter som Lederansvarlig og rekrutteringsansvarlig inntil erstatter er 
på plass. 
 
Vedtak: Saken tas til orientering. 
 
 
Sak 14/21 Gjennomgang av referat fra forrige styremøte 
Gjennomgang av referat fra møte 16.02.2021 (vedlagt innkallingen). 
 
Forslag til vedtak: Saken tas til orientering. 
 
 
Sak 15/21 Status økonomi og aktivitet/medlemstall 
Hege orienterer om økonomi. Sjekker evt. momskompensasjon fra tidligere. 
Sissel orienterer styret om status for medlemstall hittil i 2021.  
 
Vedtak: Styret tar saken til orientering. Medlemstall pr dato er 215. 
 
 
Sak 16/21 Status trening 
2021; 2 perioder (5 uker + 1 uke) stengt, 2 uker med Livestream og så åpning med 
veldig redusert deltakerantall. Sissel orienterer om status og plan. 
 
Vedtak: Saken tas til orientering. 
 
 
Sak 17/21 Orienteringssaker 
 

- Det nye styret registrert i Brønnøysundregisteret 4.april 2021 



Referat styremøte Friskis&Svettis Molde 

- Samordnet rapportering ok i KlubbAdmin 4.april 2021 
- Funknet oppdatert 9.april 2021 (kasserer) 
- Årsmøteprotokoll 2021 og regnskap 2020 sendt F&S Norge v/Jeppe 9.april 

2021 
- Verdens aktivitetsdag er mandag 10.mai, vi markerer på sosiale medier 
- Status 14.april 2021 fra F&S Norge ang. nytt medlemssystem;  

o Valget er falt på Rubic sitt medlemssystem, spesial-tilpasset Friskis. 
o Nåværende system fra PastellData stenges ned 1.oktober 2021. 
o Det er bare småjusteringer igjen før vi er klare  
o Etter flere år og mange blindspor frem til mål har prosjektgruppen med: 

Thor (Lier), Trine (Lillehammer), Hilde+Tone (Oslo), Janne (Bærum) og 
Martin+Mai (Fredrikstad), Jeppe og Ida bestemt at vi denne uken går 
inn for Rubic sitt medlemssystem 

o Rubic er en seriøs aktør, de har allerede en integrasjon mot NIF, de får 
gode referanser fra NIF-Digital som også har vært en stor del av 
prosessen 

o Rubic vil gjennom en utviklingsprosess innfri våre idrettslags krav til et 
medlemssystem mm. 

o Overgang vil kunne skje allerede i løpet av våren 2021 
o Vi vil invitere til Teamsmøte og presentere Rubic, økonomi mm 
o https://rubic.no/ 

 
Vedtak: styret tar saken til orientering 
 
Sak 18/21 Eventuelt 

 
Intet. 
 
 

 
Neste styremøte: Juni 2021 
 
 
Ref.  
Siri Havnes 
 
 


